
På Økonomiudvalgets møde den 21.05.2024 spurgte 
Helle Adelborg til parkering på havnen og fjernelse af 
materialer 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Spørgsmål 
Helle Adelborg spurgte til parkering på havnen, fjernelse af materialer og 

åbning for parkering på bådepladsen 

 

 

 

Svar 
Havnen bliver renovereret og pt. er arbejdet i gang på Nordmolen. I takt 

med fremdriften bliver de forskellige byggepladser lukket og flere både 

kommer i vandet. 

 

Status er nu,  

• at byggepladsen som har været på den Nordlige mole er lukket og 

der bliver snarest retableret og sået græs, så arealet igen står i den 

samme stand, som før byggepladsen blev etableret. 

• På parkeringspladsen ved toiletbygningen er det pt. etableret en 

midlertidige byggeplads til oplag af materialer og jord. Denne lukkes 

ligeså snart den nordlige mole bliver færdig. 

• På oplagspladsen til både, plejer der at blive etableret 

parkeringspladser om sommeren. I år er det lidt anderledes, da der 

stadig står en del både på land, pga. manglende kajplads som følge 

af molebyggeriet. Men i takt med at bådene kommer i vandet, 

forventes der også blive indrettet sommerparkering her. 

• Entreprenørerne er pt. foran tidsplanen og hvis alt går vel forventes 

Nordmolen færdigetableret omkring 1. august 2024.  

• På Kommunalbestyrelsens møde den 28. maj 2024 blev det 

besluttet, at inderhavnen renoveres i 2024. 

• Byggepladsen på sydlig mole har administrationen tilladelse til at 

benytte til 31. december 2024 og denne vil blive brugt i forbindelse 

med renovering af inderhavnen.  

Projektet udbydes først til rådgiver og projekteres efter den 28. maj 

2024, og det vides derfor ikke på nuværende tidspunkt, om 

byggepladsen på den sydlig mole er tilstrækkelig eller der skal 

findes andre midlertidige byggearealer på havnen 
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